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Spørgsmål nr. S 418 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 18. december 2024 
 

Til: Social- og boligministeren  

Dato: 12. december 2024 

Stillet af: 

Medspørger: 

Rosa Lund (EL) 

Pelle Dragsted (EL) 

Mener ministeren i lyset af Fagbladet FOA’s gennemgang af tvangslukkede 

botilbud, at den nuværende model er god nok til at garantere borgere og 

pårørende tryghed i, at der føres tilstrækkeligt tilsyn med kvaliteten af 

botilbud for udsatte borgere og borgere med handicap, og mener ministeren, 

at det er rimeligt, at nogle ejere kan trække millionstore beløb af vores fælles 

skattekroner ud i profit? 

(Spm. nr. S 418). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklerne »Overgreb, krænkelser og vold mod anbragte 

børn: Mindst 19 botilbud tvangslukket på fire år« og »Dyk selv ned i sagerne: 

Derfor blev 19 botilbud tvangslukket« på fagbladetfoa.dk den 8. december 

2024. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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